






Değerli Büyükliman Postası Gazetesi 
okuyucuları.
Mart 2024'te ara verdiğim yazılarıma 
bugünden itibaren her Salı günü bu 
köşede yeniden başlıyor olmasının 
mutluluğu içerisindeyim. 
Zaman zaman güncel konuları, zaman 
zaman başta Trabzonspor olmak üzere 
spor yazıları ile sizlerle birlikte olacağız. 
2025 yılındaki bu ilk yazıma; defalarca 
üzerinde durduğum ve yazdığım 
müddetçe de duracağım “Beşikdüzü 
İlçesinde basına, gazeteciye sahip 
çıkılmaması, dolayısıyla da ilçenin 
sesinin çıkmamasına destek verilmesi 
hususunda olacak.
Gazeteciliği 1980 yılında kurulan ve 1981 
yılında Trabzon'da ilk kez ilçeleriyle 
birlikte günlük yayına geçen Karadeniz 
Gazetesi'nde 1985 yılı Mayıs ayında 
Beşikdüzü muhabiri olarak başladım. 
Yazılarım çıkmaya başlayınca Ahmet 
Saraç kimdir diye sormaya, beni 
makamlarına davet etmeye başladılar. İlk 
belediyeden haberimi Beşikdüzü 
Belediye Başkanı rahmetli Mehmet 
Can'dan yaptım. 1987 yılında ilçe olduk, 
1988 yılında Kaymakam göreve başladı. 
Kendisine yaptığımız hoş geldin 
ziyaretinden sonra hiç bizi bırakmadı. İlçe 
içerisinde her nereye gitmişse bizi de 
davet etti. Sayesinde kaymakamlıktan 
yüzde 90 haber atlamadık. Atlamışsak da 
benim işim dolayısıyla davete icabet 
edemememden kaynaklandı.
O yıllar Vakfıkebir'e Mesut Birincioğlu 
bakıyordu. O'nun Karadeniz'den 
ayrılmasından sonra ben Vakfıkebir'e 
bakmaya başladım. Yüz haber 
Beşikdüzü'nden yazıyorsam, seksen beş 
haber de Vakfıkebir'den yazıyordum. 
Aradaki fark,  Beşikdüzü'nde üstelik 
köyde oturmamdan dolayı idi. 
Çağrılıp da gitmediğim haber nadirdir. 
Emeklilikten sonra sadece davetlere 
giderek kurduğum haber sitesinde 
yayınlamaya başladım.  Hala daha 
Vakfıkebir'den aldığım haber daveti 
Beşikdüzü'nden fazladır. Bu da orada 
güzel bir iz bırakmamdan dolayıdır 
sanıyorum.
Bugün geldiğimiz noktada 
Kaymakamından muhtarına kadar hiç 
kimse bizi aramıyor, sormuyor. 
Yaptıklarını kendi sitelerinde paylaşıyorlar 
o kadar. Haberci sizin gözünüzle olaylara 
bakamaz. Biz sitelerinde haber alıp 
yapamayız. Bizzat haberin içinde 
olmamız gerekir. Herkesin farklı bir bakış 
acısı vardır. Haberlerinizin birçok gazete 
ve sitede yer alsa ne zararınız olur. Bu bir 
korku mudur, yoksa ilgisizlik midir? Bunu 
da anlamış değiliz. 
Ben isterim ki haberler değil gazetelerde 
birkaç televizyonda da çıksın. Çıksın ki, 
ilçenin sesi duyulsun. Bu ilçenin daha çok 
tanınmasıdır. Kendimizi başkalarına 
basın yoluyla iyi ya da kötü anlatma 
olayıdır. Bunu yapacak olanlar bizler, 
yaptıracak olanlar temsil makamında 
olanlardır. 
Her zaman diyorum ve benim 
sözümdür,“BASINSIZ YAPILAN İŞ, 
ANFİSİZ ÇALINAN SAZA BENZER” 
Kendin çalar, kendin dinlersin. Basınsız 
yaptığınız işte de kendiniz yazar, kendiniz 
okursunuz. Büyük kitlelere 
ulaşamazsınız. Sizi kimse duymaz. Sesi 
kısılmış insan gibi olursunuz. Çaresi o 
ses kısıklığını tedavi etmektir. Basında da 
bunun yolu davettir, ilgidir, alakadır. 
Biz haber için hiç kimseden para 
almıyoruz. Para karşılığı davetlere 
gitmiyoruz. Buna rağmen temsil ettiği 
kurumun haberini basına taşıyamıyorsa 
isteyerek ya da istemeyerek ilçenin 
sesinin gür çıkmasına engel oluyordur. 
Basında Trabzon'un diğer ilçelerinin 
haberlerini okuduğunuz zaman bizim 
haberlerimiz bu gazetelerde niye yok diye 
bir eleştiride bulunmuyorsanız, tahsiliniz, 
makamınız ne olursa olsun kültürden 
yoksunsunuz demektir. Basınla çalışmayı 
bilmiyorsunuz demektir. İlçe adına 
basınla çalışmak zorundasınız. Bu ben 
olması gerekmez. Birçok gazeteci 
arkadaşlar, ajans muhabirleri var. Aksi 
halde kendinizden başkasını 
düşünmüyorsanız sizden bu ilçeye hayır 
gelmez. Diğer ilçelerde de durum aynı ise 
oradaki makam ve mevki sahipleri için de 
aynısını söylüyorum. Hayır gelmez.






